
Construction industry enthusiastic 
about robot application

In a recent surge of technology innovation, the construction industry is 
undergoing a monumental transformation, where metal arms and artificial 

intelligence are set to lay the bricks for the future. At the helm of embracing 
the integration of robotics, the Construction Industry Council (CIC) takes an 

active role in facilitating industry stakeholders to gear up and be 
future-ready. Workshops showcasing ready-to-market construction robots 
were organised for industry stakeholders to evaluate their capability before 

adoption, and provide training and education in using the construction 
robots.
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This Award recognises outstanding local projects and local 
organisations for their contribution in the promotion and adoption of 
digitalisation tools and workflows and in bringing about innovation in 
these areas to improve productivity, quality, sustainability and safety, 
with measurable KPIs.

The knowledge and experience of the digitalisation leaders will be 
shared with the industry through post-award seminars and 
workshops.

Apply Now!
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Read more

CIC Construction Digitalisation Award

CIC Digital Twin Hub has been opened since July 2023. After these 5 
months operation, we would like to know more about your 
expectations and feedback on CIC Digital Twin Hub and see any 
rooms for improvement. 

Let us know your thoughts

CIC Digital Twin Hub

建造業熱切歡迎建築機械人「投身」業界

創新科技發展一日千里，建造業正在經歷一場重大轉型，未來的建築將由機械
臂和人工智能建成。建造業議會走在推動機械人應用的最前線，積極協助業界
準備迎接建築機械人主導的未來。議會舉辦了工作坊，展示市場上現成的建造
機械人，讓業界代表即場評估這些機械人的能力，又就這些機械人的使用方法

提供培訓。

了 解 更 多
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本大獎旨在表揚傑出的本地項目及機構在推動及應用數碼化工具和工作流程方
面的貢獻，在該領域引入創新的科技提高生產力、質量、可持續性及安全性，
制定可衡量的關鍵績效指標。

我們亦將透過日後之研討會及工作坊與業界分享數碼化先行者的寶貴知識及經
驗。

立即報名！

建造業議會數碼化大獎

建造業議會數碼分身中心自2023年7月開始運營至今已有5個月。在這段時間
內，我們希望了解您對CIC數位孿生中心的期望和意見，同時也想知道是否有
任何改進的空間。

讓我們瞭解您的想法

建造業議會數碼分身中心
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